
GEMEENTE LUBBEEK FINANCIEEL GEZOND???
Hoe kan het ook anders? Als je maar een klein deel uitgeeft van wat je voorziet, groeit je spaarpot natuurlijk! 

Dat stelde LUBBEEK LEEFT vast bij de bespreking van de jaarrekening 2022. 
Verkondigen dat je zuinig bent en een reserve hebt voor de volgende regerende ploeg, betekent in
werkelijkheid dat een aantal voorziene projecten niet gerealiseerd zijn. We vallen in herhaling, maar het
enige grote gemeentelijke project dat nog niet lopende was van de vorige legislatuur en dat ook
onmiddellijk gerealiseerd is, was de aanleg van kunstgrasvelden. Meer dan 50% van de andere projecten in
verband met openbare werken zien we jaar na jaar opschuiven naar later. Daarvan zijn het project
Bollenberg-Lubbeekstraat en de fietspaden het meest opvallend. Of wil de meerderheid op deze manier
extra financiële ruimte vrijmaken om het prestigeproject van de school van Pellenberg en zijn bijhorende
meerkost te kunnen betalen? 
Ondertussen vragen de werkingskosten van de gemeente (personeel, onderhoud, ..) minstens evenveel
budget, ongeacht of er nu veel of weinig gerealiseerd wordt.

Familiebarbecue
Zaterdag 2 september 2023
van 17 uur tot 21 uur
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Na de paasvakantie gingen de werken aan het
klooster in de Dorpsstraat te Lubbeek van start.
De door ons gevreesde verkeerschaos bleef uit
dankzij de volhardende inzet van directie en
leerkrachten van de Sint-Martinusbasisschool. 
Het verbaasde ons dat er ter hoogte van het
klooster, waar het voetpad volledig wordt
ingenomen door de werfzone, geen aanduiding
werd gemaakt van een voetgangerszone, zelfs
niet toen er in het begin een kraan geïnstalleerd
stond op de straat!

Mensen steken omwille van plaatsgebrek
kriskras de straat over. Ook het zebrapad aan de
vroegere ingang van het klooster dient tot niets.
De voetgangerszone aan de overkant van de
straat is te smal en kruist onmiddellijk de uitrit
van een straat.  Aangezien de werken nog lange 

LUBBEEK LEEFT stelde volgende vragen in de gemeenteraad:

Het college besliste om de straatverlichting in
Lubbeek te doven vanaf 23u. Dat gebeurde vooral
om financiële redenen. Deze beslissing zorgt
echter voor een gevoel van onveiligheid en
gevaarlijke situaties voor fietsers, die
oneffenheden in fietspaden niet opmerken ….
Lubbeek Leeft wil weten of deze maatregel de
verwachtingen inlost en of wij hierrond ook cijfers
kunnen zien?
Antwoord van de schepen van openbare werken :
geen enkele gemeente wil die maatregel
terugschroeven. Om de financiële voordelen te
kunnen zien is het te vroeg. Bovendien is de
financiële kant maar een gedeeltelijk aspect…

Verkeersregeling t.h.v. klooster Lubbeek?

Straatlichten uit om 23u, 
zijn de verwachtingen ingelost?

LUBBEEK LEEFT kijkt vooruit en evalueert daarbij de regeerperiode van de huidige Lubbeekse
meerderheid. Enkele bedenkingen :

WAT ALS … de meerjarenplanning voor de aanleg van fietspaden was gerespecteerd door de
meerderheid? 
Voor 2021 en 2022 werd € 2.000.000 voorzien maar hiervan werd amper € 20.000 benut. Je raadt het
al? Doorgeschoven naar 2023.
WAT ALS … de meerderheid haar beloften van 2018 waarvoor de financiële middelen klaar stonden,
effectief zou hebben uitgevoerd? 
! Dan zou die meerderheid kunnen uitpakken met de gerealiseerde werken. In plaats hiervan is er een
financiële reserve opgebouwd met belastinggeld. Deze reserve is eenvoudig te verkrijgen als je niets
uitgeeft en projecten stelselmatig op de lange baan schuift 
WAT ALS … de plannen van de school van Pellenberg zouden uitgevoerd zijn zoals deze voorlagen
eind 2018 ?
! Dan zou de nieuwe school er nu staan en zouden leerkrachten en leerlingen er nu al volop gebruik
van kunnen maken. 
! Dan zou de heraanleg van de straten rond het dorpsplein in Pellenberg al van start gegaan zijn.

WAT ALS ...?

tijd zullen aanslepen, vroeg Lubbeek Leeft om
voor de start van het nieuwe schooljaar zeker te
voorzien in een veilig afgebakende
voetgangerszone. Het college vond de opmerking
terecht en zal de situatie herbekijken met de
gemeentelijke diensten.



                  Het college (meerderheid  N-VA en 
                  cd&v) met An Wouters als nieuwe 
                  schepen van onderwijs herwerkt de 
plannen wegens TE DUUR!! Het moest
goedkoper en dus kleiner. 

                   Diezelfde meerderheid gooit het 
                   door haar zelf aangepaste plan in de 
                   vuilbak samen met de paar honderd-
duizenden euro’s die in deze voorbereiding zijn
gekropen. 

                   
                   De werken starten op de site van het 
                    kasteel de Maurissens. Natuurlijk 
              geloofde niemand nog in een nieuwe
school als een regerende ploeg haar eigen
plannen weggooit en terug van nul begint met
een nieuw plan voor een prestigeproject dat
plots … bijna HET DUBBELE mag kosten. Erger
nog, een school op een locatie waar de
Pellenbergse ouders (vooral omwille van de
minder veilige bereikbaarheid) helemaal niet
zitten op te wachten. Dat bleek de overgrote
bezorgdheid van de Pellenbergenaren op de
wijkvergadering begin dit jaar. En die
bezorgdheid heeft LUBBEEK LEEFT vanaf de
start van het dossier als tegenargument
aangevoerd!
Als standvastige toekomstvisie en ‘spelen’ met
belastinggeld kan dit tellen …
Of zijn hier andere belangen in het spel?
(Zie het artikel i.v.m. de school Pellenberg in onze
info 16, september 2020 en later op onze website)

Een uitspraak van de schepen van onderwijs van
Lubbeek in het Nieuwsblad van 27 juni ll.,
betreffende de start van de bouw van de nieuwe
school, is bij LUBBEEK LEEFT in het verkeerde
keelgat geschoten.

We lezen:
“Bij mijn aantreden als schepen van onderwijs in
2019 heb ik dit decennia-oude dossier geërfd”,
zegt schepen An Wouters (N-VA). “Al in de jaren
‘90 werd het huidige schoolgebouw aangevuld
met klascontainers, in afwachting van een meer
definitieve oplossing. Niemand in Pellenberg
geloofde dat er ooit nog een nieuwe school zou
worden gebouwd. Ik heb er mijn tanden in gezet
en nu starten de bouwwerken echt. “
Een straffe uitspraak. Wij frissen graag het
geheugen van An Wouters, huidig schepen van
Onderwijs, even op.

                 
                  Aan het einde van de vorige legislatuur,
                  was het college (meerderheid N-VA, 
                  cd&v en LUBBEEK LEEFT) helemaal 
klaar met de bouwplannen voor de
vergunningsaanvraag voor de nieuwe school van
Pellenberg op het dorpsplein. De voorbereiding
werd vooral getrokken door Gilberte Muls van
LUBBEEK LEEFT, de toenmalige schepen van
onderwijs. De start van de bouwwerken was
voorzien in 2019 en ook de huur van de tijdelijke
lokalen en de ruimte voor containers tijdens de
werken was onderhandeld, onder meer door
tussenkomst van Walter Vangoidsenhoven van
LUBBEEK LEEFT. De raming bedroeg tussen 5
en 6 miljoen euro, waarvan 2/3e gesubsidieerd.

2023

LUBBEEK LEEFT VERONTWAARDIGD!!



Gilberte Muls, Walter Vangoidsenhoven, Benny Van Goethem, Jeroen Verbinnen en het
bestuur van LUBBEEK LEEFT nodigen jullie uit op de jaarlijkse familiebarbecue op de
Rozemarijnhoeve, Heideken 3 in Lubbeek. Al andere eetplannen? Kom gewoon genieten
van een mix van golden oldies en recente songs! Wij hopen jullie te mogen verwelkomen
op zaterdag 2 september 2023 vanaf 17 uur.

incl.
groentenbuffet

Aantal
personen:

Te betalen:

21€ voor 3 stuks

17€ voor 2 stuks

10€ voor 1 stuk

Totaal te betalen:

Onze keuze: Aantal stuks:

Steak

Kippenbrochette

Hamburger

Chipolata

Zwarte pens

Zalmsteak

Scampibrochette

Vegetarische burger

Heb je voorstellen of wil je mee nadenken over wat er beter kan in onze gemeente, los van nationale
politiek en bijbehorende partijen? Wil je graag mee discussiëren over inhoud, meer informatie
krijgen over wat reilt en zeilt binnen de gemeente, ook financieel? Contacteer ons dan via
info@lubbeekleeft.be! Weet dat je welkom bent! 

Voornaam & Naam

Adres

Email

bbq@lubbeekleeft.be
Gilberte Muls 0495 25 48 86
Leden van LUBBEEK LEEFT

Inschrijven kan via:

Familiebarbecue 
met live optreden van de Lou Marvin Band

LUBBEEK LEEFT ZOEKT JOU!


